
Protokół Nr  8/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  21 kwietnia 2008 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Dom Kultury i Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wizytacja Domu Kultury – godz. 15.10. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podjęcia realizacji 

przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego przy 
Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk E. 

 Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
4. Zaopiniowanie zmiany planu wydatków budżetowych. 
5. Informacja z działalności Komisji za I kwartał 2008 r. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. Komisja 
jednogłośnie postanowiła o  rozszerzeniu porządku o projekty uchwał F i G. 

 
Ad 2 

 Komisja zapoznała się z zakończeniem I etapu prac prowadzonych w białogardzkim 
Domu Kultury, wizytując poszczególne pomieszczenia. 
 
Głos w dyskusji zabrali:  
W.Czurko – pytał jaką kwotą całkowitą zamknie się ta inwestycja? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że 31 kwietnia br. nastąpi rozstrzygnięcie przetargu na II 

etap, którego wartość  kosztorysowa wynosi 1mln 300 tys. zł. Przewidziano  dwa miesiące 
na wyposażenie przypadające na maj i czerwiec. Z-ca Burmistrza przypomniał, że 6 maja 
nastąpi otwarcie ofert na stanowisko dyrektora Domu Kultury.  

St.Hatłas – pytał o zarządzanie domem kultury? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że będzie powołany zarządca. 
 

Ad 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa 
wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie” – druk E, 

 Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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b) w sprawie zgody na zawarcie przez Miasto Białogard umowy o dofinansowanie ze 
środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej inwestycji polegającej na budowie 
wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie – druk F, 

 Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
c) zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2008 – druk G. 

 Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za- 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
 

Ad 4 

 Komisja zaopiniowała pozytywnie zmianę planu wydatków budżetowych w dziale 851 

ochrona Zdrowia Rozdział 85153 Zwalczanie Narkomanii polegającą na zwiększeniu § 4210 

zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 15 tys. zł i zmniejszeniu § 2820 dotacje celowe z 

budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań o kwotę 15 tys. zł, głosując: za-4, 

przeciw-0, wstrzymało się-1.  

 

Ad 5 

          Komisja przyjęła do wiadomości informację z działalności Komisji za I kwartał 2008 r., 

stanowiącą załącznik do protokołu. 

 

Ad 6 

 W sprawach różnych Zastępca Burmistrza zaprosił radnych  22 kwietnia br. o godz.  

12.00 na otwarcie sali sportowej przy ul. Moniuszki. 

 
Ad 7 
 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.25 

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
 

 2


